
Generalforsamling 09.02.2025  

Referat  
1. Valg af ordstyrer 

a. Niels Svendsen valgt 

2. Valg af sekretær 

a. Selma Carstens Andrup  

i. Niels tager noter når selma snakker 

3. Årsberetning ved bestyrelsen 

a. Del aktivitet (1 almindelig spilgang aflyst) 

i. Forenings festival (forår) (Bliver afholdt igen) 

ii. Halloween (Virkelig godt - 5000 kr tjent) (Bliver afholdt igen) 

iii. Aktiv ferie (Bliver afholdt igen)  

iv. Fabel lørdag (1 aflyst)  (Bliver afholdt igen) 

v. Sommerscenarie (Virkelig godt) (Bliver afholdt igen) 

vi. 3 Vampyr (Bliver afholdt igen) 

b. Min 2 events hver måned (Foruden oktober)  

c. Deltagerantal - Svingende  

d. Styrtdykkende antal af voksne medlemmer (drastisk)  

e. Stort problem med frivillighed (Mangler frivillige)  

i. Ikke træde hinanden over tæerne bestyrelsen har fungeret som 
mailere når det har været nødvendigt. 

f. Enorm stigning af børne medlemmer  

g. Stort tak til Rositta og Jesper (Tager belast fra arrangørerne)  

h. Mange ansøgninger 

i. Ny trailer   

i. Bestyrelsen har haft meget kontakt med kommunen  

i. Nye byggerier i støvring 

ii. Møde omkring lager  

iii. Ikke en 100% gældende aftale sat på plads men kan slappe af 
vedrørende lager  

 

  

4. Årsberetning ved arrangørgrupperne 

a. Vamp 

i. Priserne bliver uændret for dette arrangement. 



ii. Regler der er igang med at blive udvidet regler for vampyre. Dette er 
en lang proces. 

iii. Der er stigende spiller antal. Snit på 36. 

iv. Spil sted er uændret. 

v. Februar spilgang og så er det den 5 Juli der kører, samt den 31 Maj. 

b. Fabel 

i. Generelt radikal afvigning - Man skal ikke betale for at betale for at 
deltage (fungere rigtig godt- ingen små mønter)  

ii. Generelt går det godt og modellen skal fastholdes 

iii. Ikke super svingende antal af deltagere - Samme folk der dukker op  

iv. 50/50 mellem modne folk og unge mennesker  

v. Sodavand til medlemmer droppes   

c. Live 

i. Det går godt. 

ii. De er 3 arrangører men potentielt 4 snart. 

iii. De værdsætter deres support crew og netværk. (Manglende NPC’er)  

iv. Møder er igang med at blive holdt fast. 

v. Spiller antal falder og med stigende yngre spillere bliver de naturligt 
fokus for arrangørernes fokus. 

vi. Hvem bør man kontakte med NPC til spilgange - Snak med Selma 
eller skriv til arrangørerne over mail.  

d. Aktivferie 

i. Tilbud for børn fra 2-6 klasse  

ii. Går super godt  

iii. Nye medhjælpere 

iv. Mange deltagende ( + 30 børn) 

v. Tilbud til både børn og unge i foreningen  

vi. Allerede lagt planer for at holde i år (28-30 juli)  

vii. Skift i hovedarrangør fra Jakob til Selma  

e. Sommer 

i. Selma gik desværre glip meget af scenariet pga hugorme bid og blev 
taget til hospitalet. 

ii. Opsætning var rigtig godt og der var en pause dag. 

iii. Vejret var dårligt til sommescenariet, hvilket betød at man var nødt til 
at tage hjem. 

iv. Hjælp fra TROA med 10 NPC’er. 

v. Målet er uge 29 for næste sommerscenarie. 

5. Regnskabsgennemgang ved kasserer og revisor, samt godkendelse af 
årsregnskabet 



a. Regnskabet er blevet godkendt af revisor  

b. Vi har haft et underskud 1315,4 kr  

c. Sommerscenariet er gået i 0  

d. Vampyre får som regel i 0 med overskud visse gang 

e. Aktiv ferie gik i underskud.  

f. Rigtig glade for Jesper og Rositta  

g. Har brugt for mange penge på hjemmesiden (rent økonomisk et rigtig dårligt 
produkt - ligger omkring 6000 på et årligt udgift.  

i. Abonnement er blevet både dyrere og dårligere  

ii. Vi skal ud af den  

h. Udgifter kommer generelt fra fondssøgning   

i. Trailer har givet mange udgifter  

- Ting er blevet dyrere  
- Hvordan kan det være? Generel forståelse af, at vi skal spare penge. Vi endte 

altid i den laveste point  
- Samtidig er der blevet skåret ned for mængden af penge der bliver givet ud af 

Rebild kommune  
- Tilskuddet er blevet lavere og giver ikke mening 
- Lokaletilskud bliver ikke dækket - Det er for folk der har deres egne lokaler  
- Vi er blevet grupperet sammen med det der hedder spejderlejr hvilket ikke 

giver tilskud til det der hedder lokaler  
- Kommunerne har været meget gode til at genkende vi er ligesom en 

spejdergruppe - Generelt er kommunerne gode til at snakke med os så længe 
det ikke er gennem automatiske kontakt systemer  

- Generelt har vi haft overskud de sidste mange år så et underskud i år betyder 
ingenting  

- Altid 10.000 kr på reservekonto - Pt. 15.000 til at stå på vores main konto  
- Aktiv ferie er altid et nyt arrangement. 
- Fik 80.000 til Aktiv ferie - Håber på 200.000 til 2025 Aktive ferie  
- De ting der bliver købt til aktiv ferie kan bruges til andre arrangementer og 

generelt være til gavn til A'kastin. 
- Får kontakt oplysninger fra Kia i forhold til fondssøgning 
- Smide Donation op på hjemmesiden - Bestyrelsen tager den  

6. Valg af 1-2 revisor(er) til næste regnskabsår 

a. Kia + Thomas Kastrup er revisor 

7. Fastsættelse af medlemskontingent 

a. Indkomne forslag Jakob Rosendal Pilgaards forslag  

i. Træls at betale medlemskabs for et halvt år  

ii. Gøre det mere favorabelt at købe medlemskab i sen halvåret  

iii. Ingen forskel i Budget - Udlån af udstyr giver det største   

iv. Mulighed 1. Kunne betale det halve af medlemskab resten af et halvår 



1. Denne mulighed var der ikke stemning for og blev glemt i 
debatten.  

v. Mulighed 2. Dele medlemskabet op i to igennem et år 

1. Der er mest stemning for denne mulighed. 

a.  Det er nemmere at trække børn til i sommerperioden 
(Lidt dyrere om sommeren og billigere om vinteren - for 
at trække spillere ud)  

i. 150 kr - Sommer marts - 6 måneder frem  

ii. 100  kr - Vinter  

iii. Hvis man betaler for hele året bliver det 200 kr 
(Lokker folk ud)  

1. Rabat hvis man betaler det hele på en 
gang?  

iv. Vi skal flytte vores kontingent år 

v. Medlemskabet for i år vil strække sig til og med 
februar  

vi. 12/13 stemte for  

vii. 0/13 imod  

1. Stigning af medlemskab?  

a. 3 stemmer blankt  

b. 7 Stemte for  

c. 3 Stemte imod  

b. Bør det ændres at rabat for medlemskab kun gælder for Live arrangørerne 

i. Ærgerligt at bede folk der er arrangører om penge + ikke meget støtte 
for dem der er + 25 Skal  

ii.   

 

c. Praktisk for børnefamilier at dele medlemskabet op  

i. Mange udgifter i vintermånederne  

d. Medlemskabstyper 

i.  En almen spilgang koster 40 kr  

1. Stigning for almindelig spilgang til 50 kr. 

a. 5 ud af 13 for 

b. 3 ud af 13 imod 

c. 5 stemmer blankt 

ii. Som forening skal vi minimum kræve 90 kr for medlemskab 

iii. Normal - 200 kr 

iv. Support crew - 100 kr 

v. Arrangører - 0 Kr  



1. Bør dette afskaffes. 

a. 2 ud af 13 for 

b. 3 imod af 13 

c. 7 stemmer blankt 

2. Skal det kun være til Live? 

a. 4 ud af 13 for 

b. 5 ud af 13 imod 

c. 4 stemmer blankt 

3. Skal det rulles ud til bestyrelsen?  

a. 0 ud af 13 for 

b. 8 ud af 13 imod 

c. 5 stemmer blankt 

 

8. Foreningens mål og visioner fastlægges 

a. Denne er uændret  

9. Indkomne forslag behandles  

a. Opdeling af medlemskab (Jakob Rosendal Pilgaard) - Har vi diskuteret  

10. Valg af bestyrelse samt suppleanter 

a. Valg af Formand (Majken Genopstiller)  

i. Majken er næste Formand 

b. Valg af Næstformand (Jakob Genopstiller) 

i. Jakob er Næstformand  

c. Valg af Kasserer  

i. Niels Tobias Genopstiller  

1. Niels Tobias er valgt til den næste kasserer  

d. Valg af PR ansvarlig 

i. Majken stiller op, Majken valgt 

e. Valg af Medlemmer af bestyrelsen 

i. Thomas stiller op 

ii. Henrik stiller op 

iii. Jonas stiller op 

f. Valg af suppleanter 

i. Emil 

ii. Frederik 

iii. Selma 

11. Eventuelt 

a. Bør sodavand til Fabel for medlemmer droppes? 



i. 11 for askaffelse ud af 13 

ii. 1 imod afskaffelse ud af 13 

iii. 2 blankt 
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